



**RAPPORT DU MAIRE SURE LES FAITS SAILLANTS DU  
RAPPORT FINANCIER, DU RAPPORT DU  
VÉRIFICATEUR GÉNÉRAL ET DU RAPPORT DU  
VÉRIFICATEUR EXTERNE POUR L'EXERCICE  
FINANCIER 2017**

**MAYOR'S REPORT ON THE HIGHLIGHTS OF THE  
GENERAL AUDITOR'S FINANCIAL REPORT AND THE  
EXTERNAL AUDITOR'S REPORT OF THE TOWN OF  
PINCOURT FOR THE 2017 FISCAL YEAR**

AVIS PUBLIC est par la présente donné que, conformément à l'article 105.2.2 de la *Loi sur les cités et villes*, le maire de la Ville de Pincourt, monsieur Yvan Cardinal a fait rapport aux citoyens des faits saillants du rapport financier, du rapport du vérificateur général et du rapport du vérificateur externe pour l'exercice financier 2017 lors de la séance ordinaire du conseil qui a eu lieu le mardi 12 juin 2018. Ce rapport est maintenant disponible sur le site Web de la Ville.

PUBLIC NOTICE is hereby given that, in accordance with article 105.2.2 of the *Cities and Towns Act*, the Mayor of the Town of Pincourt, Mr. Yvan Cardinal has reported to the citizens the highlights of the general auditor's financial report and the external auditor's report of the Town of Pincourt for the 2017 fiscal year at the regular meeting of Council held on Tuesday, June 12, 2018. This report is now available on the Town's website.

DONNÉ à Pincourt, ce 13 juin 2018.

GIVEN at Pincourt, this June 12, 2018.

**M<sup>e</sup> Etienne Bergevin Byette, DGA  
Greffier/ Town Clerk**